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Radny Województwa Opolskiego  

Pan 

Andrzej Buła

Marszałek Województwa Opolskiego

INTERPELACJA

Na podstawie § 18 ust. 1, 2, 3, 4 i 5 Statutu Województwa Opolskiego (tj. Dz. Urz. 
Woj. Opolskiego z 2019 r. poz. 1668), składam interpelację w sprawie przywrócenia 
połączenia kolejowego na trasie Lubliniec-Opole.

Szanowny Panie Marszałku,

Województwo opolskie ma dobrze rozwiniętą sieć połączeń między swoimi 
najważniejszymi miastami. Z POLREGIO można wygodnie dojechać m.in. do Opola, Kędzierzyn-
Koźla, Nysy, Kluczborka, Namysłowa czy Brzegu a dzięki ofercie „Połączenie w dobrej cenie” 
taniej można dojechać m.in. do Kluczborka czy Strzelec Opolskich. Na powyższym tle jednakże 
słabiej zabezpieczone są połączenia na linii Opole – Częstochowa. Dlatego tez w związku z 
brakiem regularnych połączeń kolejowych realizowanych przez Opolskie Przewozy Regionalne 
oraz otrzymywanymi sygnałami oraz interwencjami od mieszkańców województwa 
opolskiego, którzy składają do mnie zapytania o możliwość uruchomienia połączenia 
kolejowego na trasie Lubliniec - Opole zwracam się do Pana Marszałka o ocenę możliwości i 
zasadności uruchomienia regularnych przejazdów kolejowych na wspomnianym odcinku w 
tym aktualnym i nowym rozkładzie jazdy oraz potrzebnych kosztów do poniesienia w tym 
zakresie.   

Z wyrazami szacunku

Rafał Bartek
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